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INTERPELACJA

Zwracam sie do Prezydenta Miasta Woclawek jako jednoosobowego Zgromadzenia
Wsp6lnik6w spolek miejskich z wnioskiem o przekazanie informacji w sprawie dofinansowania lub tez
finansowania wszelkich szkoleri, studidw i innych form doksztalcania pracownikdw zafudnionych
w nadzorowanych spolkach, w tym r6wnie2 prezes6w tych spolek, w czasie od 2015r do chwili
obecnej.

Prosze o oodanie:
- os6b z imienia i nazwiska zatrudnionych w poszczeg6lnych spolkach, korzystaj4cych z takiego
f nansowania (lub dofi nansowania);
- w jakiej wysokoSci i zjakiego tytulu to dofinansowanie (lub finansowanie) bylo lubjest przyznane?;
- czy dotinansowanie (lub finansowanie) nast4pilo z pohzeby doksztalcenia pracownika przez spolke,
czy te2 na wniosek pracownika?;
- czy podejmowane i dofinansowane (lub sfinansowane) studia, kursy, szkolenia zwi4zane s4
z wykonywanE pracE?
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